
Kako pišemo vrstne pridevnike iz zemljepisnih lastnih imen? 

 

Besede, ki jih naredimo iz zemljepisnih lastnih imen, so vrstni 

pridevniki. 

KAKO JIH TVORIMO? 

Primer:  

Slovenija (država/zapis z veliko začetnico/ samostalnik - pojem) – 

Slovenec (državljan/ zapis z veliko začetnico/samostalnik – živo bitje) –                             

slovenski (od Slovenca/ zapis z malo začetnico/ pridevnik – vrstni) 

 

1. Izpolni razpredelnico in pazi na velike začetnice! 

DRŽAVA DRŽAVLJAN JEZIK 

Slovenija Slovenec slovenski 

Italija   

 Avstrijec  

  madžarščina 

Nemčija   

 Poljak  

  francoščina 

Portugalska   

 Španec  

  hrvaščina 

 

Op. Bodi pozoren kakšen jezik boš zapisal pri Avstrijcu!!! 

 

2. Iz katerih krajev so bili speljani naslednji pridevniki. Pazi na veliko 

začetnico. 

 

šmarska deklica -  

ajdovski grb -  

kranjskogorske pešpoti - 

črnokalski razgled  -  

ljubljanska megla –  


